
pRoToKół, rtr L6l2ol6
z posiedzenia komisji Rozwoju Gospodatczego i Rolnictwa
w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 12 grudnia 2016 r.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzięli:

1. Małgorzata Meszka - Przewodnicząca Rady Gminy,
2. Włodzimięrz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzęnia komisji.
2. stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 15/ 16 z dnia25 pażdzi,ernika

2016 r.
4. SPrawozdanię z dzińalności Gminnej Spółki Wodnej w 2016 roku.
5. Opracowanie planu pracy Komisji na2O17 rok.
6. Omówienie projektu budzetu gminy na2OI7 rok.
7 . Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisji w 2016 roku.
8. Omówienie projektów uchwał.
9. Sprawy różne.
IO.Zakonczenie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznlk nr I do protokołu.

Nieobecni Rądni: p. A. Firmang

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.

O godz. 1O2o Posiedzenie otworzył Dariusz Walendzik _ Zastępca
Przewodniczącej Komisji, który przywital ptzybyłych członków Komisji
oraz pracowników Urzędu.
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Ad. 2 stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.

Zastępca Przewodniczącej Komisji stwierdził, że w posiedzeniu
uczestniczy 5 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania
decyzji i decyduje o prawomocności obrad.

Następnie odczytał porządek obrad i zarządził głosowanie w sprawie
Porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 5 radnych jednogłośnie
Przyjęli proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznźk nr 2 d,o
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 15/ 16 z dnia 25
paździetnika 2OL6 t.

Protokół Nr 1512016 z posiedzenia Komisji, które odbyło się
25 października 2016 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do
protokołu. Komisja jednogłośnie przyjęłaprotokół z 15 l 2016.

Ad. 4 sprawozdanie z działalności Gminnej spółki wodnej
w 2O16 roku.

Sprawozdanie odczytalaPrzewodnicząca Rady Gminy p. M. Meszka.
sprawozdanie stanowi załqcznlk nr 3 do niniejszego protokołu.

Wójt krótko skomentował odczytartą inform ację oraz dodał, że na
2OI7 r. równieżnię przewidujemy dotacji dla GSW.

Ad. 5 Opracowanie planu pracy Komisji na 2OL7 rok.

Członkowie komisji opracowali plan na 2OI7 rok w oparciu o rok
bieżący.

PLAN PRACY KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO I ROLNICTWA
NA 2017 RoK

Lp.
Termin
obrad Merytoryczny temat Materiał

przygotowuje
Temat
referuje

l SĘczeń
)raca nad projektem budżetu gminy na 20l7 rok.

iprawy reformy oświatowej

Skarbnik gminy

Dyrektor GZDSO

Wójt Gminy

Wójt Gminy

) Marzec

Wyjazd w celu dokonania przeglądu stanu
echniczrego dróg na terenie gminy.
Wyjazd w celu dokonania przeglądu stanu
echnicanego budvnków skomunalizowanvch.

Pracownik prowadzący
sprawy

Przewodniczący
Komisji

Protokół Nr L6/2016 z dnia 12 grudnia 201,6 r, Strona 2



3 Maj

)osiedzenie wspólne z Komisją Oświaty, Kultury
lportu oraz Komisją Mienia Komunalnego i
jinansów- Sprawozdanie z wykonania budżetu
]miny za rok 20l6.

skarbnik Gminv Wójt Gminy

4 Wrzesień

)osiedzenie wspólne z Komisją Rewizyjną,
(omisją Oświaty, Kulfury i Sportu oraz Komisją
ńienia Komunalnego i Finansów - Informacja o
vykonaniu budżetu Gminy zal-szę póhocze 2017
oku.

Skarbnik Gminy Wójt Gminy

5 październik

ilypracowanię stanowiska w sprawie wysokości
lodatków i opłat lokalnych na 2018 r.

nformacja o stanie realizacji ustawy o utrzymaniu
:zystości i porządku w gminach w 2017 roku

Skarbnik Gminy

Pracownik prowadzący
Sprawy

Przewodniczący
Komisji

Wójt Gminy

6 Grudzień

iprawozdanie z działalności Gminnej Spółki
Modnej w 2017 roku.

)pracowanie planu pracy Komisji na 20l8 rok.

)mówięnie projektu budżetu gminy na 2018 r.

)rzygotowanie sprawozdania z pracy Komisj i w
|.077 r.

Pracownik prowadzący
sprawy

Komisja

Skarbnik Gminy

Komisja

Przewodniczący
Zarządu GSW

Przewodniczący
Komisji

Wójt Gminy

Przewodniczący
Komisii

Ad. 6 Omówienie projektu budżetu gminy na 201.7 rok.

WÓjt poinformował, że do 15 listopada mieliśmy obowiązek
dostarcz,lrć do Regionalnej Izby Obrachunkowej projekt budzetu a do 30
stYcznia mamy czas na podjęcie uchwały, czy|i pozostało półtora
miesiąca na prace nad projektem. Projekt został sporząd,zony w oparciu o
wydatki planowane na 2OI7 rok. Dodatkowo wydatki inwesĘcyjne
zostały zaplanowane na chwilę obecną na podstawie cen rynkowych
obowią2ujących na ten moment, ale wszystko może ulec zmianie. KwoĘ
subwencji i dotacji są kwotami wstępnymi podanymi przez ministra
finansów. pewne informacje zost€rną podane po nowym roku.

Wójt omówił planowane inwesĘcje na 2oI7 rok. W projekcie są
planowane 4 inwestycje:

I. przebudowa i rozbudowa stacji wodociągowej w miejscowości
Trzcianna gm. Nowy I/.awęczyn - zwiększenie wydajności ujęcia
wody - I etap budowa studni.

2. Budowa sieci wodociągowej od miejscowości Budy Trzcińskie do
miej scowości Strzyboga.

3. Przebudowa drogi gminnej Nr 115 30B E - relacji Strzyboga - Nowy
Rzędków - Stary Rzędków na długości 2550 mb.

4. Zakup oprogramowania komputerowego.
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Dodatkowo Wójt przedstawił wnioski o dofinansowanie, które wpływają
do Urzędu, są to:

wniosek Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Skierniewicach o
dotację celową na zal<up sprzętu do szpitala;
wniosek osp w Trzciannie na dotację celową, na rozbudowę
dotychczasowego budynku straĘ o garaż - 30 OOO zł;
wniosek OSP w Suliszewie na dotację celową zvłiry,aną z remontem
dachu w straznicy - 100 000 zł.

Członkowie komisji jednogłośnie stwierdzlli że nie wesprzerny Szpitala
dotacją celową. Wójt dodał, że co roku wpływają wnioski od OSP z terenu
gminy jednak gminy nie stać co roku na planowanie gminnych inwestycji
rwiryanych z działalnością OSP. Zaznaczył, że dysponujemy bardzo
dobrym sprzętem ratowniczo-gaśni crym.
Radny Michalski - co z zakupem budynku po dawnej spółdzielni w
Zglinnej Małej ? - Wójt - na chwilę obecną właściciele chcą od,sprzedać tę
nieruchomość za 30 O00 zł. NiesteĘ my jako gmina nie zaoferujemy
więcej niż 15 0O0 zł. Czekałrty na kontrpropozycję.

Wójt wspomniał o planowanej reformie oświatowej zwiry,anej z
likwidacją gimnazjum. Przekazal członkom komisji swoje spostrze żenia
wynikającę ze spotkania w kuratorium. Wójt chciałby, żeby klasy 7 i 8
ulokować w strzybodze i tym samym nie zarnykając budynku
dotychczasowego gimnazjum. Strzyboga stałaby się filią Szkoły
Podstawowej w Trzciannie. Również Wójt proponowałby żeby utworzyć
nolvy oddział przedszkolny w Strzybodze.

co do placu zabaw w Rawiczowie to dokumentacja jest już
przygotowana. Niestety jeże|i w Strzybodze zostanie utworzony oddział
przedszkolny to plac zabaw będzie trzeba wybudować przy szkole a nie w
Rawiczowie.

W styczniu trzeba utworzyć projekt uchwały o nowej sieci szkół po
którym kurator ma 30 dni na zaopiniowanie jej a w marcu nale ry ją
podjąć.

Ad. 7 Ptzygotowanie
w 2O16 roku.

sprawozdania pracy Komisji

Opracowane sprawozdanie zpracy Komisji w 2O16 roku stanowi
załqcznlk nr 4 do niniejszego protokołu.
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Ad. 8 Omówienie projektów uchwał.

Omówiono projekĘ uchwał w następujących sprawach
zmian w budzecie gminy na 2O76 rok;
zatwier dzenia Planu Pracy Komisj i;
zatvłięrdzenia Planu Pracy Rady Gminy;
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie
bezprzetargowym;
roczr]ego programu współpracy Gminy Nowy lKawęczyn z
orgartizacjami pozarządowymi na rok 2OI7;
uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i Rozwi agywania
Problemów Alkoholowych na rok 2017;
uchwalenia Gminnego progra,mu wspierania rodziny na lata 2oI7-
2OI9 w Gminie Nowy Kawęczyn.

Ad. 9 Sprawy tóżne.

WÓjt Poinformował, że wcią! prace nad oświetleniem w Nowym Dworze są
Pod znakięm zapytania. Na oświetlenie we Franciszkanach jest już
Projekt decYzji, trwa uzyskiwanie zgód,. Na chwilę obecną nie ma trzech
zgód, co w dwóch PrzYPadkach wiąze się z ure8ulowaniem własności
działęk i prawdopodobnie tę inwesłcję przeniesiemy na przyszły rok.

Ad. 10 Zakończenie obrad.
O godz. I25s Przewodniczący Komisji wobec zreafizow,ania porządku

obrad, zamknĄ posiedzenie Komisji.

Na tym protokół zakończono.

protokołouo;łą:
Katanzgną Sąulźcką

/.ź. ,/uą 5r,^Ł*," Referent

Ptzeulodnźczgła:
Z a"step ę1 P ru,e ęotnźc4łc ei Ko mźsjź

ilOiz"^/łt"{r'Jd^,d JMu
Dańusz walendzik
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